
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moravany konaného dňa 

10.10.2022 na Obecnom úrade v Moravanoch vo vyhradených priestoroch 

budovy Obecného úradu Moravany. 

 

Prítomní:  

podľa prezenčnej listiny: Mgr. Vladimír Čeklovský,  Ing. Lukáš Veselíny,  Ĺubomír 

Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel Kovaľ, Bc. 

Mgr. Adriana Makšimová, Mgr. Anna Kosánová. 

 

Ospravedlnil sa: Bc. Ján Kaľuha – zo začiatku zasadnutia, Ing. Viliam Procek, Mgr. 

Vladimír Ščerbák – zo začiatku zasadnutia. 

 

Návrh programu rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Úcta k starším. 

7. Schválenie poplatku pri návšteve včelárskeho skanzenu a apidomčeka. 

8. Predbežné čerpanie rozpočtu. 

9. Zhodnotenie volebného obdobia 2018-2022. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného 

zastupiteľstva v Moravanoch. 

Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, overil či je podľa počtu 

prítomných poslancov  zastupiteľstvo uznášaniaschopné, opýtal sa či ma niekto 

doplnky do programu.  Poslanci navrhli doplniť program o body:  

- označenie obecného auta,  

- označenie snímaného priestoru. 



 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom návrhu programu.  

Hlasovanie: 

Za: - 

Návrh nebol schválený. 

Starosta obce dal hlasovať ohľadom doplneného programu o bod označenie auta 

a o bod označenie snímaného priestoru. 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Lukáš Veselíny,  Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika 

Lašíková, Ing. Gabriel Kovaľ (6 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Označenie obecného auta. 

7. Označenie snímaného priestoru. 

8. Úcta k starším. 

9. Schválenie poplatku pri návšteve včelárskeho skanzenu a apidomčeka. 

10. Predbežné čerpanie rozpočtu. 

11. Zhodnotenie volebného obdobia 2018-2022. 

12. Rôzne. 

13. Záver. 

 

K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa. 

Starosta obce určil za zapisovateľa pani Adrianu Makšimovú. 

 

 



K bodu č. 3: Určenie overovateľov zápisnice. 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice poslanca Marcela Hrica a poslanca 

Jána Šoltésa. 

K bodu č. 4: Voľba návrhovej komisie. 

Starosta obce predniesol návrh, aby za predsedu návrhovej komisie bol zvolený 

poslanec Lukáš Veselíny a za členov návrhovej komisie poslanec Lukáš Veselíny 

a poslanec Kovaľ Gabriel. 

Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel 

Kovaľ (5 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Lukáš Veselíny (1 poslanec). 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 5: Kontrola uznesení. 

Starosta obce informoval poslancov o splnených a nesplnených uzneseniach. 

Sušička ovocia je v plnení. Rekonštrukcia kamerového systému je v plnení. Doplnok 

k územnému plánu sa pripravuje. Kompostovisko je v plnení. Na vyhliadkovú vežu sa 

hľadá investor. Obecné zastupiteľstvo kontrolu plnenia uznesení zobralo na vedomie. 

K bodu č. 6:  Označenie obecného auta. 

Poslanca Jána Šoltésa zaujímalo prečo nie je obecné auto označené. Poslanci sa 

zhodli na tom, že je potrebné dané auto označiť -  erbom obce na kapotu auta 

a popisom na dverách. 

Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel 

Kovaľ, Ing. Lukáš Veselíny (6 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 7:  Označenie snímaného priestoru. 

Poslanca Jána Šoltésa zaujímalo koľko má obec kamier.  Starosta odpovedal, že obec 

má 16 kamier, pričom niektoré kamery sú nefunkčné. O 18:25 hod. prišiel poslanec 

Ján Kaľuha. Poslanci žiadali o zabezpečenie označenia priestoru snímaného 

kamerovým systémom 



Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel 

Kovaľ, Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha (7 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 8:  Úcta k starším. 

Starosta obce navrhol, aby starším obyvateľom obce boli pri príležitosti „Úcty 

k starším“ venované tašky s erbom obce a zabezpečené posedenie formou obeda. 

Ocenenie by bola finančná odmena vo výške 100,00 EUR a plaketa. Poslanci sa zhodli 

na tom, aby na zabezpečenie akcie „Úcta k starším“ boli vyčlenené finančné 

prostriedky vo výške do 3.000,00 EUR. 

Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel 

Kovaľ, Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha (7 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 9:  Schválenie poplatku pri návšteve včelárskeho skanzenu a 

apidomčeka. 

O 19:00 hod. prišiel poslanec Vladimír Ščerbák.  

Starosta obce navrhol nasledovné poplatky: 

 

Apidomček:   

                   10,00 EUR/30 min. pre občana bez trvalého pobytu 

                     5,00 EUR/30 min. pre občana s trvalým pobytom 

Skanzen - výklad:  

                     1,00 EUR/30 min. pre občana bez trvalého pobytu 

                     0,50 EUR/30 min. pre občana s trvalým pobytom 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel 

Kovaľ, Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Vladimír Ščerbák (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10: Predbežné čerpanie rozpočtu. 

Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo o predbežnom plnení rozpočtu 

a o zmenách v rozpočte,  čo obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie. Obecné 

zastupiteľstvo taktiež schválilo zmeny v rozpočte na základe rozpočtového opatrenia. 

Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Gabriel 

Kovaľ, Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Vladimír Ščerbák (8 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: - 

Návrh bol schválený. 

K bodu č. 11:  Zhodnotenie volebného obdobia 2018-2022. 

Starosta obce oboznámil poslancov s realizovanými projektami počas volebného 

obdobia a zhodnotil volebné obdobie 2018-2022. Poslanec Ján Kaľuha oboznámil 

poslancov s tým, že starosta nemá vyčerpanú dovolenku a že náhradu platu za 

nevyčerpanú dovolenku možno starostovi poskytnúť, len ak 

1. vznikol nárok na dovolenku, 

2. nemohol vyčerpať dovolenku ani do konca budúceho kalendárneho roku  

3. ak o tom rozhodlo obecné zastupiteľstvo. 

Poslanci navrhli preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce, ktorý nemohol 

vyčerpať svoju dovolenku aj z dôvodu mimoriadnej situácie (COVID-19). 

Hlasovanie: 

Za: Ĺubomír Kovaľ, Ing. Gabriel Kovaľ, Ing. Lukáš Veselíny, Bc. Ján Kaľuha, Mgr. 

Vladimír Ščerbák (5 poslancov). 

Proti: - 

Zdržali sa: Ing. Ján Šoltés, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková (3 poslanci). 

Návrh bol schválený. 



K bodu č. 12:  Rôzne. 

Poslanca Jána Šoltésa zaujímali ceny jedál v školskej jedálni. Poslankyňu Moniku 

Lašíkovú zaujímalo prečo pri položení asfaltu v obci  bola navýšená krajnica. 

Starosta informoval poslancov o tom, že frézovanie nebolo v projekte. 

K bodu č. 13: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť. 

 

V Moravanoch, dňa 10.10.2022 

 

                                                                .................................................. 

                                                     Mgr. Vladimír Čeklovský, starosta obce, v. r. 

Zapisovateľ:  

Bc. Mgr. Adriana Makšimová .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. Marcel Hric                      ........................................ 

 

Ing. Ján Šoltés                ........................................ 


